
      PROTOKÓŁ Nr 1/2020 

 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

które odbyło się w dniu 21 stycznia 2020 r. o godz. 12:45 

 

Udział w posiedzeniu wzięli: 

1 Anna Wasilewska – przewodnicząca komisji 

2 Dominika Dudzisz 

3 Krzysztof Kołacki 

4 Marcin Tajchert 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Sekretarz Gminy – Patryk Tomczak  

2. Skarbnik Gminy – Łukasz Ślaga  

 

Nieobecna Radna Longina Raburska. 

 

Sekretarz Gminy Patryk Tomczak poinformował zebranych, iż w dniu 18 

grudnia 2019 r. do tut. Urzędu wpłynął wniosek przewodniczącego Komitetu ds. czystości 

powietrza w sprawie podjęcia przez Gminę działań mających na celu poprawy jakości 

powietrza we wsi Święciechowa.  

 We wniosku wskazano na duże przekroczenia norm PM10 do 1300% oraz PM 2,5 do 

800%. Zwrócono uwagę, iż zła jakość powietrza stanowi realne i poważne zagrożenie dla 

życia i zdrowia mieszkańców Święciechowy. 

 Zgodnie z art. 241 ustawy kodeksu postępowania administracyjnego przedmiotem 

wniosku mogą być w szczególności sprawy ulepszenia organizacji, wzmocnienia 

praworządności, usprawnienia pracy i zapobiegania nadużyciom, ochrony własności, 

lepszego zaspokajania potrzeb ludności. Natomiast art. 242 par. 1 K.p.a stanowi, że wnioski 

składa się do organów właściwych ze względu na przedmiot wniosku. 

Z kolei w myśl art. 18 b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym Rada Gminy 

rozpatruje skargi na działania wójta i gminnych jednostek organizacyjnych; wnioski oraz 

petycje składane przez obywateli; w tym celu powołuje komisję skarg, wniosków i petycji. 

Mając na uwadze powyższe regulacje prawne Przewodniczący Rady skierował wniosek do 

zaopiniowania przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji celem zajęcia stanowiska i 

wyrażenia opinii w przedmiocie wniosku. 

 



 

Sekretarz poinformował, iż wniosek o takiej samej treści wpłynął zarówno do Wójta 

Gminy jak i do Rady. Wójt Gminy w dniu 9 stycznia 2020 r. spotkał się z 

przedstawicielami Komitetu. 

 

Po zapoznaniu się z wszelkimi materiałami dotyczącymi wniosku, członkowie Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji uznali, iż wniosek powinno rozpatrzyć się pozytywnie. 

 

Radni głosowali w następujący sposób: 

„Za” pozytywnym rozpatrzeniem wniosku –4 głosy 

„Przeciw” – 0 głosów 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

 

 

W wyniku głosowania Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Święciechowa uznała, 

że wniosek powinien zostać rozpatrzony pozytywnie. 

 

Na tym posiedzenie komisji zakończono.  

 

 

 

Protokołowała          Przewodnicząca Komisji 

Magdalena Jaraczewska-Wieczorek         Anna Wasilewska 

 


